

**List of contractors/acoustic consultants  
having implemented successful noise abatement works in 2001**  
於二零零一年成功安裝消滅噪音措施的承建商或聲學顧問名錄

A. Cooling and Ventilation systems  
冷卻及通風系統

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				No. of Cases involved 參與個案數目
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	
Ventilation systems 通風系統	Home for the Elderly 安老院	A&E Environmental Engineering Company A&E雅域環境工程公司	Room 510, 5/F., Wellborne Commercial Centre, 8 Java Road, North Point, Hong Kong 香港北角渣華道8號 威邦商業大廈5樓510室	25032983	25662796	1
Ventilation systems 通風系統	Snooker Club 桌球室	Aerotech Acoustic Limited 雅達聲學工程有限公司	Room 1705, 17/F., Tower A, Regent Centre, 63 Wo Yi Hop Road, Kwai Chung, N.T. 新界葵涌和宜合道63號 麗晶中心A座17樓1705室	24213379	24213970	1

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2001. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發,主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零一年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司,這包括名錄以外的公司。

A. Cooling and Ventilation systems  
冷卻及通風系統

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	No. of Cases involved 參與個案數目
Ventilation systems 通風系統	School 學校	Carrier Hong Kong Limited 開利香港有限公司	11/F., Malaysia Building, 50 Gloucester Road, Wan Chai, Hong Kong. 香港灣仔告士打道50號 馬來西亞大廈11字樓	25289810	25278286	1
Ventilation systems 通風系統	Property Management 物業管理	Dah Cheong Hong (Eng.) Limited 大昌貿易行工程有限公司	8/F, 20 Kai Cheung Road, Kowloon Bay, Kowloon. 九龍九龍灣啓祥道20號8樓	27683388	28512108	1
Ventilation systems 通風系統	Restaurant 茶樓	ISO-ING Technologies Limited 品管工程有限公司	Suite 101 and Suite 122, 1/F, Hong Kong Industrial Technology Center, 72 Tat Chee Avenue, Kowloon Tong, Kowloon. 九龍九龍塘達之路72號 香港工業科技中心1樓101及122室	26352268	26352028	3
Ventilation systems 通風系統	Restaurant 酒樓	Lapton Electric & Machinery Limited 立通機電工程有限公司	Flat B, 2/F, Great Wall Factory Building, 11 Cheung Shun Street, Cheung Sha Wan, Kowloon. 九龍長沙灣長順街11號 長城工廠大廈2樓B室	27430234	27857423	1

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2001. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發,主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零一年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司,這包括名錄以外的公司。

A. Cooling and Ventilation systems  
冷卻及通風系統

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	No. of Cases involved 參與個案數目
Ventilation systems 通風系統	Property Management 物業管理	NAP Acoustics (Far East) Ltd. NAP聲學工程(遠東)有限公司	2304, 23/F., Universal Trade Centre 3-5A Arbuthnot Road, Central, Hong Kong 香港中環亞畢諾道3-5號 環貿中心23樓2304室	28662886	28663777	1
Ventilation systems 通風系統	Restaurant 飯店	Park More International Ltd. 百多國際有限公司	Flat 2, 9/F., Block A, Galaxy Factory Building, 25-27 Luk Hop Street, San Po Kong, Kowloon 九龍新蒲崗六合街25-27號, 嘉時工廠大廈A座9樓1室	23631183	27650565	1
Ventilation systems 通風系統	Cafe, Property Management 餐廳、物業管理	Vibron Limited 環保聲學有限公司	Unit A G/F Mai Tak Industrial Bldg. 22 Wai Yip Street, Kwun Tong, Kowloon 九龍觀塘偉業街22號 美德工業大廈地下A室	27635093	23574125	4

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2001. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發,主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零一年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司,這包括名錄以外的公司。

B. Pump  
泵

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	No. of Cases involved 參與個案數目
Pump Room 泵房	Property Management 物業管理	Chi Fung Pumping Works Co., Ltd 志豐水泵工程有限公司	9/F, Wang Fai Industrial Building, 29 Luk Hop Street, San Po Kong, Kowloon, 九龍新蒲崗六合街29號 宏輝工業大廈9樓	23209914	23511694	1
Pump Room 泵房	Property Management 物業管理	Hong Kong Productivity Council 香港生產力促進局	HKPC Building, 78 Tat Chee Avenue, Kowloon Tong, Kowloon 九龍九龍塘達之路78號生產力大樓	27885678	27885900	1
Water Pumping systems 水泵系統	Property Management 物業管理	Manson Industries (HK) Ltd. 梅森實業有限公司	Unit 1710, 17/F., Fortress Tower, 250 King's Road, North Point, Hong Kong 香港北角英皇道250號 北角城中心17樓1710室	29679639	29671772	1
Pump Room 泵房	Property Management 物業管理	Shing Yip Engineering Company 成業工程公司	Room 1530-1531, 15/F, Sui Fai Factory, 5-13 Shan Mei Street Fo Tan, N.T. 新界火炭山尾街5-13號 穗輝工廠大廈15字樓1530-1531室	25589262	26474645	1

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2001. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發,主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零一年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司,這包括名錄以外的公司。

B. Pump  
泵

Noise sources 音源	Business of Noise Source Owner 音源所有人的 經營行業	Contractor / Acoustic consultant 承建商或聲學顧問				
		Company Name 公司名稱	Address 地址	Tel No. 電話	Fax No. 傳真	No. of Cases involved 參與個案數目
Pump Room 泵房	Property Management 物業管理	Westwood Hong & Associated Ltd. 康冠偉顧問有限公司	1001-1002 Tung Wai Commercial Bldg. 109-111 Gloucester Road, Wan Chai Hong Kong. 香港灣仔告士打道109-111號 東惠商業大廈1001-1002室	28382738	25916189	1
Water Pumping systems 水泵系統	Property Management 物業管理	Wong Kwong Kee Engineering Co. Ltd. 王光記工程有限公司	Flat A&B, Gaylord Commercial Building, 118 Lockhart Road, Wanchai, Hong Kong 香港灣仔洛克道118號 嘉洛商業大廈A及B室	25751116	28384280	1

Note:

This list of locally available services (in alphabetical order of the company names) is provided on request to serve as reference to recipients of noise abatement notices. It is compiled based on information provided by recipients of noise abatement notices served in 2001. The companies in the list have implemented noise abatement works to comply successfully with the notice requirements and have given their consent for inclusion in the list. Neither the inclusion nor the non-inclusion of any company in the list does in any way imply recommendation or disapproval by the Government of the Hong Kong Special Administrative Region. Recipient of a noise abatement notice is free to select any company, included or not included in this list, for the noise abatement works.

注意：

本承建商或聲學顧問名錄(按公司英文名稱順序排列)會按個別要求派發,主要供給消滅噪音通知書領受人作為參考。這些公司資料(有關公司已同意本署刊登其資料)由二零零一年接獲消滅噪音通知書人士所提供。這些公司曾經為接獲消滅噪音通知書人士安裝消滅噪音措施而成功地符合通知書內的規定。本名錄所刊登(或不獲刊登)的公司絕不應視作已獲得香港特別行政區政府的推薦(或不同意採用)。消滅噪音通知書領受人可自由選擇消滅噪音公司,這包括名錄以外的公司。